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en canvi, procedir urgentment al cobrament dels 
avatadors.

Oficina Administrativa.— En absència del doc
tor Gonzalez i Mora, président d aquesta Secció, 
el Sr. Secretari informa de la darrera reunió que 
han célébrât.

Es dona compte de Testât economie de TOfici- 
na i del moviment de serveis que ha practicat du
rant el darrer mes.

S ’assabenta el Consell que el dia primer del 
corrent va prendre possessió el nou advocat en- 
carregat del servei de crédits morosos Sr. Pere 
Calvo i Fernández.

S aprova la nota publicada a la premsa per ini
ciativa d'aquesta Comi ssi ó referent a la tramita

do de les rcclamacions per la rebaixa de cèdules 
en virtut del benefici darrerament concedit per 
la Diputació de Barcelona.

S ’apro ven els models de fitxes per a la implan- 
tació dels comptes corrents per serveis adminis- 
tratius.

Es veu amb molt d’interès i simpatia la ini
ciativa d’aquesta Comissió d'organitzar un ser
vei d’in formado de clients morosos i d’organit- 
zar l ’assegurança de crédits per les partides d'ho- 
noraris fallides. S ’acorda confiar a l’Oficina la 
continuació d’aquests estudis i encoratjar-los per 
a que puguin portar-los a bon terme el més aviat 
possible.

Responsabilitat Civil.— En absència del doctor 
Trias Pujol, el Sr. président dona compte que va 
assistir a la Sessió de constitució d’aquesta Co- 
missió, la qual es limita a un canvi d’impressions, 
acordant-se imicament que fos estudiat el model 
de sollicitud d’ingrés que ha de servir de base 
per l’admissió i classificació de socis.

Aseguranga de Vellesa.— El Dr. Pujadas, coni 
a président d’aquesta Comissió, informa al Con
sell de Testât dels treballs que s’estan realitzant, 
els quals s’han encaminat a una revisió total de 

les bases fonamentals d’un projecte de Vellesa, 
havent-se limitât la darrera Sessió a tractar de 
la quantia de la pensió de Vellesa i el sistema eco

nomie d’assegurança a elegir pel projecte que es 
discuteix. El Dr. Pujadas es manifesta molt op
timista en quant als treballs de la Comissió, que 
arribaran a una solució beneficiosa i fondament 
meditada.

Es clona compte d’una comunicado de la Mu-

rual Mèdica, amb la qual es traslladava a la de
finitiva aprovació d’aquest Consell el projecte de 
Reglament per a cocórrer els 30 primers dies de 
malaltia, projecte que ha estât redactat en vir
tut de l ’acord de la darrera Assemblea.

La presidència fa constar que, com aquest pro
jecte es va rebre amb suficients dies d anticipado, 
va creure procèdent remetre’n còpia a tots els se- 
nyors consellers per tal que poguessin estudiar 
lo i discntir-lo en aquesta reunió amb coneixe- 
ment suficient.

El Dr. Mundi, que juntament amb els doctors 
Trenes i Masriera va formar la ponéncia nome- 
nada per la Mutual que ha redactat el projecte, 
explica el Consell els punts fonamentals en els 
quals está orientât.

Intervé el Dr. Mas i Puig que fa algunes ob 
servacions a la totalitat del projecte i concreta- 
ment assenyala la conveniéncia que les prorrates 
siguin el més reduïdes possible considérant ex

cessives la màxima que s’assenyala pel Reglament, 
que les despeses d’administraeiô es destribueixin 
a prorrata i, finalment, que es concedeixi l’exemp- 
ció de pagaments en casos d’insolvència transito
ria de l ’inscrit.

Inter venen els Drs. Solà i Mundi que contes
ten al Dr. Mas i Puig fent-li avinent que el senya- 
lament d’una quota màxima no prejutja que les 
prorrates mensuals hagin d esser elevades i, en 

quant a les despeses ¿ ’administrado, fa constar 
el Dr. Mundi una equivocado de .còpia que cons
ta en els projectes que s’han repartit als Conse

llers, esmenada la quai ja queda senyalada con
cretameli una quota d’administració molt reduï- 
da, que, per altra part, és més práctica que l’a- 
plicació per prorrata que, donat que al Sindicat 
tots els serveis administrates són centralitzats, 
és molt difícil aplicar equitativament les despe- 
ses exactes d’administració a prorratejar.

Intervé el Dr. Sellas, que fa algunes conside- 
racions referent a la quota d’administració.

El Dr. Mestres i Miquel, intervé per manifes
tar la seva conformitat a que 110 es senyali 1111 li
mit tan elevat a la quota màxima, car eli creu 
que sera molt més reduïda en la práctica i de- 
mana que, en tot cas, 110 es faci constar el ma
xim de quota previsible.

Intervé el Dr. Mas i Oliver, que, en primer 
Hoc, proposa, l’esmena de l ’article tercer supri-


